
Geachte raadsleden,  

 

Namens wethouder Broeksma stuur ik u onderstaande mededeling.  

 

Met vriendelijke groet,  

Sanne Ros 

Bestuursadviseur wethouder Broeksma  

 

 

Stand van zaken rolband (tapis roulant) fietsenstalling onder de Nieuwe Markt  

 

Tijdens de rondvraag op 24 juni zijn er door uw raad vragen gesteld over de 

rolband bij de fietsenstalling onder de Nieuwe Markt. Gevraagd werd of het 

college kon aangeven waarom de defecte rolband naast het Groninger Forum 

nog niet is gerepareerd, en wat het college zou gaan om deze rolband op korte 

termijn weer werkend te krijgen.  

 

In de beantwoording van die vragen is aangegeven dat er door werkzaamheden 

rondom de rolband (bestrating, plaatsen glazen overkapping) veel vuil in de 

rolpaden gekomen is. Verwacht werd dat de kettingen van de rolbanden eerst 

gereinigd zouden moeten worden voordat ze weer aangezet konden worden. 

Uiteindelijk is gekozen voor het demonteren van de rolbanen. Op die manier 

konden ze grondig geïnspecteerd worden, en zouden de kettingen gereinigd 

kunnen worden. De inschatting was dat het twee weken zou duren voordat de 

rolpaden weer schoon en draaiende zouden zijn.   

 

Na inspectie blijkt de rolband echter (veel) erger beschadigd dan eerst werd 

aangenomen. Het zand heeft de draaiende onderdelen kapot geschuurd. Toen 

dat bleek is er een bestelling geplaatst voor de levering van de nieuwe 

onderdelen. De levering hiervan vindt in week 42 plaats; helaas zijn er geen 

mogelijkheden deze levering te versnellen. In week 43 en 44 wordt de rolband 

gereviseerd. Dat zou betekenen dat naar verwachting het euvel eind oktober is 

verholpen.  
 

 


